
Protokół Nr XVII/2012 

z XVII sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 19 lipca2012 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało od godz.

13.00 do godz. 14.40.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Ryszard 

Klusek..

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
3. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
4. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
5. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XVII 

sesją Rady Gminy

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków przez Komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kowalicha.
b) W sprawie uchylenia uchwały Nr XV/113/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 

29 maja 2012 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Europejskim Funduszu 
Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie

c) w sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2012 rok
d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dąbrówka na lata 2012-2018 .
7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Prowadzący obrady poprosił Radnych o przegłosowanie porządku obrad w zaproponowanym 
kształcie.

Radni Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek obrad w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” 
przy obecności 13 Radnych.

1



Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XVII Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Dąbrówka. Powitał wszystkich zebranych. Poinformowała, że w dzisiejszych obradach 

zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 na 15 Radnych.

Następnie prowadzący obrady powitał nowo wybranego sołtysa wsi Guzowatka Pana 

Andrzeja Marcinkiewicza i odczytał zaświadczenie o wyborze Pana Marcinkiewicza na 

sołtysa wsi Guzowatka. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy Nr XVI/121/2012 wybory zostały 

przeprowadzone w dniu 9 lipca 2012r.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad

Sekretarzem obrad w głosowaniu jawnym został wybrany Pan Aleksander Załęski.

- j e d n o g ł o ś n i e -

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący obrad zapytał Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Pani Maria Wilkowska wniosła uwagę do protokołu w pkt. 6 pkt. G) Ponadto stwierdziła, że 

wniosek Komisji nie uzyskał od właściciela drogi opinii o wskazanej lokalizacji i prosiła o 

dopisanie a taki zapis był w protokóle z posiedzenia komisji zdrowia spraw socjalnych i 

porządku publicznego.
Prowadzący obrady porosił Radnych o przegłosowanie protokołu wraz z naniesioną 

poprawką.

Protokół Nr XVI/2012 

z dnia 22 czerwca 2012 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” przy obecności 13 Radnych 

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka.

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.



Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu poinformowała, że komisja obyła 

posiedzenie w dniu 10 lipca 2012r na którym zostały omówione następujące tematy:

1. Subwencja oświatowa

2. Remonty w placówkach szkolnych

3. Wyniki nauczania za rok 2011/2012

4. Stypendia

5. Hale sportowe ( korzystanie w czasie wakacji).

Przewodniczący Komisji rewizyjnej poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 3 lipca 

2012r.Komisja podjęła wniosek, który będzie miał odzwierciedlenie w projekcie uchwały, który 

zostanie przygotowany na następną sesję Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Komunalnej poinformował, że komisja 

odbyła posiedzenie w dniu 27 czerwca 2012r i rozpatrywała tematy:

1. Zapoznanie się z postępem budowy systemu dostępu do Internetu na terenie gminy,

2. Analiza celowości i zakresu opracowania planu zagospodarowania przestrzennego.

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej poinformował, że komisja obradowała w 

dniu 13 lipca 2012r. Członkowie komisji wnioskowali o:

- Zwiększenie wydatków na rozbudowę GCK o 25.000 zł

- Zwiększenie wydatków na budowę drogi w Działach Czarnowskich o 20.000 zł
- Zwiększenie wydatków na wzmocnienie skarp bocznych w Kuligowie przy ul. Serockiej o
15.000 zł.
Wnioski mają odzwierciedlenie w przygotowanym projekcie uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy na 2012 rok.

Do pkt. 6 Podjęcie uchwał

a) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kowalicha.

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 

spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 

wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z wnioskiem mieszkańców 

korzystających z przedmiotowej drogi. Droga ta jest drogą gminną wspólną dla wsi 

Kowalicha i Marianów.

Do przedstawionego projektu radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka



podjęła Uchwałę Nr XVII /123/2012 

z dnia 19 lipca 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 3 głosami „za”/ przy obecności 13 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie uchylenia uchwały Nr XV/113/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 

29 maja 2012 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Europejskim Funduszu 

Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie.

Omawiając projekt uchwały Wójt poinformował, że wniosek, który został złożony 

do EWFWP na zagospodarowanie centrum Dąbrówki po wstępnej ocenie formalnej 

został laureatem IV edycji konkursu o udzielenie dofinansowania. Jednak po 

dokonaniu szczegółowej analizy wniosku i załączonych dokumentów otrzymał 

negatywną ocenę z uwagi na fakt, że teren objęty zagospodarowaniem centrum 

Dąbrówki, zgodnie z przepisami (Ustawa o drogach publicznych z dnia 21 marca 

I985r) nie jest sklasyfikowany jako droga gminna. Ponieważ Gmina nie otrzymała 

dotacji należy również uchylić uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

realizacje tego zadania.

Pani Justyna Wątorska -  Parzydło zapytała: jeżeli nie będzie pożyczki to w jaki 

sposób będziemy finansowali zagospodarowanie.

Wójt odpowiedział, że planowane było, iż w roku bieżącym Gmina zaciągnie kredyt 

komercyjny. Do chwili obecnej kredyt nie został otwarty, ponieważ czekamy na 

wszystkie dotacje i inne możliwe do pozyskania środki powiedział Wójt i 

poinformował, że doraźnie pożytkujemy się kredytem obrotowym i środkami 

własnymi.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XVII/124/2012 

z dnia 19 lipca 2012 r.

-jednogłośnie - /13 głosami „za” przy obecności 13 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

c) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok

Zmiany do uchwały budżetowej przedstawił Pan Wójt. Stanowią one uzasadnienie do 

przedmiotowej uchwały.



Pani skarbnik omówiła wprowadzone zmiany w załącznikach do ww. uchwały. 

Poinformowała, że dodatkowo został wprowadzony do uchwały załącznik nr 4 Gminny 

Program profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązania Problemów Alkoholowych i Gminny Program Przeciwdziałania 

Narkomani w którym zabezpiecza się wydatki min. za dowóz dzieci na kolonie.

Pani Justyna Wątorska -  Parzydło odniosła się do tematu związanego z rozbudową Sali 
widowiskowej w GCK informując, że w uchwale budżetowej na rok 2012 na zadanie to 
przyjęto środki własne w wysokości 80.000 zł. Obecnie udział własny w rozbudowie GCK 
ma wynieść 233.860 zł. Podkreśliła przy tym, że całkowite wydatki na kulturę i ochronę 
dziedzictwa narodowego w roku 2012 to kwota 1.052.000 zł (zgodnie z pierwotnie przyjętym 
i zatwierdzonym budżetem) -  ogromna pozycja w budżecie naszej gminy. Pani Parzydło 
powiedziała, że kultura to nie tylko budynki. Po tym, jak gmina poniosła ogromne koszty 
związane z budową hali sportowej, nie stać nas na tak kosztowny remont GCK. 
Zaproponowała, aby jeszcze raz przeanalizować projekt rozbudowy GCK i zrobić tylko 
zakres prac koniecznych.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XVII/125/2012 

z dnia 19 lipca 2012 r.

- większością głosów - /10 głosami „za”., 1 „przeciw”, 2 wstrzymujące przy obecności 13

Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

e) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 
na lata 2012 -  2018.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy.

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Radni nie zgłaszali uwag do ww. projektu uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XVII/126/2012 

z dnia 19 LIPC A 2012r.

- większością głosów - / 11 głosami „za”, 1 -  „przeciw”, 1 - „wstrzymujący” przy obecności

13 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 7 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.



- Bogdan Kujawski - o zamontowanie lampy oświetleniowej.

Podanie zostało przekazane do załatwienia Wójtowi Gminy.

- Pan o uznanie za nieważną uchwały XVI/122/2012 w sprawie wykonania

wniosku Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego.

Przygotowanie odpowiedzi na ww. pismo zostało przekazane radcy prawnemu.

Odnośnie zamontowania lampy ulicznej Wójt poinformował, że zostanie zrobiony przegląd w 

terenie. Jeżeli zamontowanie lampy okaże się zasadne to zostanie ona założona.

Ponieważ p. wystosował pismo tej samej treści do Wójta i Rady Gminy, Wójt

powiedział, że ze swojej strony udzielił odpowiedzi na podnoszone sprawy w ww. piśmie.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Wójt poinformował, że w dniach od 1 -  9 sierpnia br. zostanie przeprowadzona bezpłatna 

zbiórka odpadów wielkogabarytowych oraz zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego.

Dnia 26 sierpnia 2012r w Dąbrówce odbędą się dożynki diecezjalno-powiatowo-gminne. 

Starostami dożynek będą p. „ z Karpina i p. z Chajęt.

Omawiając sprawy dotyczące dożynek p. Wójt nawiązał do tematu wieńców dożynkowych i 

zapytał, czy oprócz wieńców wyróżnionych nagrodzić pozostałe.

W tej sprawie radni i sołtysi postanowili, aby dla każdego wieńca z terenu gminy przeznaczyć 

nagrodę w wysokości 200 zł.

Pani Edyta Zaręba -  powiedziała, w budżecie na rok 2012 na modernizację drogi we 

Wszeborach zaplanowane były środki w wysokości 100.000 zł. a dowiedziała się, że obecnie 

na to zadanie jest 80.000 zł i zapytała co się stało z 20.000 zł. Druga sprawa podnoszona 

przez p. Zarębę to budowa chodnika (etap wykonania).

Pan Jacek Ruciński -  zapytał kiedy zostanie wykonany przepust na drodze gminnej Cisiu.

Pani Maria Wilkowska zapytała czy są jakieś wiadomości odnośnie budowy chodnika i 

odwodnienia w Guzowatce.

Pan Aleksander Załęski -  poruszył temat związany z pogłębieniem rzeki Bug i 

zabezpieczeniem przeciwpowodziowym informując, że są kłopoty z pozyskaniem środków na 

dofinansowanie do tej inwestycji. W trakcie przygotowania wniosku o dofinansowanie 

Ogólnopolskie Towarzystwo Ochrony Ptaków zaskarżyło wydaną przez Regionalną Dyrekcję 

Ochrony Środowiska w sprawie warunków prowadzenia robót. Generalna Dyrekcja Ochrony 

Środowiska unieważniła tę decyzję, a Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej złożył 

odwołanie od tej decyzji.



Pan Aleksander Załęski prosił Wójta aby wspólnie z sąsiadującymi gminami (Radzymin, 

Legionowo i Wyszków) wystosował pismo do Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o 

anulowanie stwierdzenia nieważności wydanej decyzji.

Druga sprawa podnoszona przez p. Załęskiego to droga Kuligów -  Stasiopole -  Czarnów 

(grobla). Zdaniem mieszkańców inwestycja została niedokończona brakuje ok. 400 m do jej 

zakończenia. Grobla powinna zostać tak zakończona, aby zabezpieczała przed zalaniem

Pan Stanisław Suchodolski prosił Wójta o ustawienie na ulicy Słonecznej w Ślęzanach 

barierek zabezpieczających zjazd do rzeki.

p. Kostrzewa Piotr poruszył temat remontu drogi gminnej w Józefowie

Pan Król Henryk -  prosił o zamontowanie 1 lampy ulicznej w Teodorowie.

Pani Barbara Malinowska zwróciła się z prośbą o remont drogi w Józefowie za p. Sosnowską.

Pan Pawlak Józef poinformował, że nowo wybudowana droga w Stasiopolu powinna być już 

remontowana, bo się psuje.

Udzielając odpowiedzi na podnoszone tematy p. Wójt powiedział, że

Nowe lampy zostaną zamontowane tam gdzie faktycznie jest taka potrzeba. Teren gminy 

został pod tym kątem rozpoznany i niedługo zostanie zlecone montowanie lamp.

W tegorocznym budżecie nie zostały zaplanowane środki na remonty przepustów. Wydatki 

pokrywane są z wydatków bieżących gminy. Zaplanowane środki na remont drogi we 

Wszeborach nie uległy zmniejszeniu i nadal wynoszą 100.000 zł.

Odnośnie odwodnienia i budowy chodnika w Guzowatce Wójt powiedział, że wielokrotnie 

rozmawiał z p. Urabaniakiem - pracownikiem Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 

Starostwa Powiatowego na temat projektu tej inwestycji lecz do chwili obecnej nie otrzymał 

żadnych oficjalnych materiałów. Brak jest również decyzji odnośnie budowy chodników przy 

drogach powiatowych. Jeżeli temat będzie się przeciągał zostanie zlecone wykonanie 

projektów na budowę chodników przy drogach gminnych powiedział Wójt. Odnośnie rzeki w 

Kuligowie Wójt poinformował, że wystąpi z wnioskiem do Generalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska aby uchylił zaskarżoną decyzję i umorzył postępowanie w sprawie nieważności 

decyzji Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska Również wystąpi z pismem do 

Starostów powiatu Wołomińskiego, Legionowskiego i Wyszkowskiego aby poparli ww. 

wniosek. Odnośnie grobli Wójt stwierdził, że jest potrzeba jej dokończenia tylko trzeba się 

zastanowić jak to zrobić aby nie naruszyć prawa. Naprawa źle wykonanego odcinka drogi 

przez Stasiopole zostanie przekazana do Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Starostwa w 

Wołominie. Montowanie nowych lamo zostanie zlecone do wykonania za 2 tygodnie.

Odnośnie remontu przepustów w Cisiu i Józefowie p. Augustyniak powiedziała, że zostały 

już wydane zlecenia na ich naprawę. Natomiast remont drogi w Józefowie wymaga 

większych nakładów, dlatego na naprawę tej drogi należy zabezpieczyć środki w 

przyszłorocznym budżecie.



A.d. 9 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad XVII sesji Rady Gminy dokonał Pan Ryszard Klusek wiceprzewodniczący 

Rady Gminy dziękując obecnym za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad

Aleksander Załęski - y  1/ Qn

W!C£PRZEWOONICZĄC /
“ '“"y Gsmiy

OnM f̂
<3 Kłusak

Protokółowała

8


